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Bijgaand de documenten die Medprotex ons op ons verzoek heeft toegestuurd.

Ik heb hun document ‘aanvraag additionele financiering’ van de nodige opmerkingen voorzien (zie bijlage), omdat wij vooral

kritisch moeten kijken naar de haalbaarheid. Tevens

nA
zeer kritisch over het verlengen van de datum

met een half jaar. Die ruimte zou ik ze zeker niet geven. Ik zou ze dezelfde ruimte willen geven als VMI Lemoine met een verlenging
tot 20 augustus 2021. Het addendum van VMI Lemoine wil ik met een nota tegelijk met het voorstel voor Medprotex de lijn in

brengen.

is ook kritisch in verband met de regels op aanbesteding, zij vreest dat er een kans is dat derde partijen vragen kunnen gaan

stellen. Dus naast de reactie van LCH is dit zeker een punt dat in het besluit mee gewogen moet worden.

Ten opzichte van gisteren is er wel al een duidelijke stap gemaakt. Na mijn contact afgelopen vrijdag met VMI Lemoine die aangaf

open te staan om kennis te delen met Medprotex, heb ik gisteren| EEE oe meals sterk geadviseerd om niet te wachten

tot de gezamenlijke meeting maar direct contact op te nemen. Dat advies heeft hij nu wel direct ter harte genomen.

VMI Lemoine gaat Medprotex nu helpen om de juiste kwaliteit materiaal te verkrijgen. Medprotex gaat daar tegenover VMI

Lemoine helpen met quality control en het opzetten van een goed quality management systeem.

VMI Lemoine is volledig gecertificeerd en is nu bijna 3 weken aan het produceren en levert volgende week zijn eerste levering af

aan het LCH.

lk heb er in vergelijking met eerder deze week nu een groot vertrouwen in dat het goed gaat komen met Medprotex, maar dat lukt

dan alleen als wij hun financieel ondersteunen en dat is een strategisch beslissing gelet op de voorraad , de juridische afwegingen

en de reactie van het LCH.

Mijn opmerkingen op de aanvraag

Wat mij opvalt in de aanvraag is dat zij vooral veel punten onder de samenwerking inbrengen en dit is ook waar [EEEmij

gisteren nadrukkelijk voor waarschuwde. Tijdens de onderhandelingen die niet makkelijk verliepen, stuurde zij erg aan op

gezamenlijke verantwoordelijkheid en steun vanuit de overheid behalve geld. Dat is toen grotendeels weerlegd en daarom zijn er

door [EEE en de juristen extra voorwaarden in het contract opgenomen, nl de datum van 1 augustus en als het niet zou lukken

dat wij recht hebben op de machines en middelen.

Mijn opmerkingen in het document zijn dan ook deels gerelateerd aan het feit dat ik in hun aanvraag wil zien dat zij die

verantwoordelijkheid zelf cppakken en met een goed plan van aanpak komen hoe zij aan de juiste grondstoffen denken te komen

en dit niet onder het contract of samenwerking terug willen brengen. Dit laatste lijkt met de samenwerking met VMI Lemgcine nu al

opgepakt te worden, maar wil ik ook zwart op wit zien. Tevens is het vooral een terugblik en bevat het plan weinig informatie over

hoe zij dit nu verder op willen pakken. Wel hebben zij nu een goed kwaliteitssysteem die er in de toekomst voor zorgt dat alle

binnenkomende materialen, maar ook het productieproces, levering en nazorg in goed banen wordt geleid.

Kijkend naar het financiéle deel van de aanvraag, dan constateer ik dat er nu wordt gerept over 3 maanden (inclusief september)
in plaats van 2 maanden. Tevens zie ik in het overzicht dat de grondstoffen dubbel opgevoerd worden. Als ik kijk naar de

arbeidskosten ten opzichte van augustus dan zijn die ook hoger, dus daar wil ik cok een toelichting op hebben.

gaf daarnaast ook aan dat mochten wij besluiten verder te gaan dat het belangrijk is om een Akte van Verpanding toe te

voegen. In mijn gesprek met Maurice en uit het eerdere contract begrijp ik echter dat dit min of meer al van toepassing is en

gedekt in het eerdere contract. De aanschafkosten van de apparatuur bedragen ruim [ERE euro-
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Graag zou ik op hele korte termijn met jullie verder willen overleggen hoe nu verder? Gaan wii [EREonze feedback geven en

hem om een aangepast plan vragen, of gaan we beslissen dat wij toch niet verder gaan gezien de niet strategische bezwaren.

Groeten,

van JIE EE @medprotex.ni>

Verzonden: woensdag 16 september 2020 13:38

Aan: )JEEI @minvws.ni>

«<<: IEEN @medprotex.n!> IEEE IIEEEI @ medprotex.nl>

Onderwerp: Situatie Medprotex en kwaliteit

Beste

Bijgaand de documenten behorende bij de uitvraag die we besproken hebben.

Voor vragen of opmerkingen weet je me te bereiken.

Mede namens|JEiE en ons team alvast bedankt voor de moeite die in dit proces wordt gestoken.

Ik ben trouwens benieuwd naar de feedback van EREn.a.v. zijn bezoek aan de fabriek van afgelopen zaterdag.

‘We houden contact.
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